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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 7, 2024-25 

Dato:   02.06.2025     

Sted:   Mysen Inbyggertorg og bibliotek 

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Knut Skjønberg, Anders 

Kolberg. 

Forfall:  Tonje Langehaug Svenneby, Eirik Romstad, Ida Madsen Moe. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

 

Grete Skjelbred og Hilde Brandsrud, IØK.  

Agenda:  

Langsiktige investeringsplaner/budsjett på kommunale anlegg. 

Grete informerte først om spillemiddelutdeling for Indre Østfold i 2025. Det har vært full 

uttelling på utdelingen og god spredning på type anlegg. Det er totalt delt ut i overkant 

av 9 millioner kr. i tilskudd til ordinære anlegg dette året.  

Nærmiljøanlegg har fått ca 2,5 millioner kr. og det er nå lite etterslep på tildeling i Indre 

Østfold. 

 

Langsiktig investeringsbudsjett på anlegg. 

Fagplan idrett ligger i Fremsikt, og vil bli offentliggjort i løpet av 2 uker. Dette er en 

faktabasert oversikt over alle typer anlegg, tilskudd og alt som har med idrett å gjøre. 

Grete oversender link, og vi publiserer denne i våre kanaler. 

 

Kommunen ønsker innspill fra oss på prioriteringer, om det er anlegg eller annet som 

mangler m.m. 

Det ble umiddelbart kommentert at flerbrukshallen (håndballflaten) på Askim 

Ungdomsskole ikke var tatt med i oversikten.  

Kari ber om innspill fra Askim svømmerne når det gjelder svømmehaller. 

Kommunen må ha svar fra oss innen 30 august, så første styremøte etter årsmøte er 

allerede satt til mandag 18 august.  

Alle styremedlemmer bes gjøre seg opp en formening om prioritering innen den tid.  
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Sakliste 

Vedtakssaker:  

82. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

83. Godkjenning av protokoll 6, 2024-25.  

84. Årsmøte 12 juni. 

85. Kontorkostnader. 

 

Orienteringssaker: 

86. Evt. 

 

  

 

Vedtakssaker:  

82. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

83. Godkjenning av protokoll 6, 2024-25.  

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

84. Årsmøte 12 juni. 

Siste gjennomgang av årsmøtepapirer. Kari endrer litt på presentasjonen ihht 

budsjett. Knut overtar Eiriks oppgaver. 

Enstemmig vedtatt. 

 

85. Kontorkostnader. 

Kulturrådet flytter ut av våre felles lokaler, men Kari velger å bli foreløpig. 

Huseier har sagt seg villig til å holde husleien på samme nivå, tiltros for at vi nå 

vil disponere lokalene alene.  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Orienteringssaker: 

82. Evt. 

Ingen saker på evt. 

 

 

 

 

 

 

Trøgstad 03.06.2025 

Kari Botten Paulshus, referent. 


